

裁断机

产品名称	裁断机
公司名称	鹤山市颖锋机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	类型:四柱裁断机 品牌:颖锋 型号:YF-50Z
公司地址	中国 广东 鹤山市镇南工业城
联系电话	86-7508835062 18929029057

产品详情

类型	四柱裁断机	品牌	颖锋
型号	YF-50Z	主电机功率	4 (kw)
裁断力	50 (T)		

精密双缸四柱式油压裁断机z系列

precise four-pillar double cylinder hydraulic cutting machine (z type)

适用范围application range

皮革、塑胶、泡棉、布料、纸板、合成纤维等非金属材料成型裁断。

the cutting of leather, plastics, sponge, clothing synthetic fibers and non-metal materials etc.

特点 features

四柱式双油缸机构设计，刚性佳，能有效确保机械之平面精度，裁断面的任何位置均保持稳定之裁断力输出。

4 pillars double cylinder design, the rigidity is good, the plane precision of the machine is guaranteed, the output of the cutting power is steady on any place of the cutting surface.

间断式单次行程操作、双手按钮开动，设有紧急停止装置，确保操作安全。

discontinuous single stroke operation, two hands button start. emergency stop apparatus is set to guarantee safety.

刀模设定简捷、准确、裁断力高速容易。

cutting model setting are very simple and accurate , the cutting is easy and fast

自动润滑系统，可确保机器精密度与提高机器耐用度。

automatic lubrication system, guarantee the precision of the machine and raise the endurance of the machine.